
15 NOTES INFORMATIVES
El Sr. Alcalde respon que el mateix que havia previst l’altre 
arquitecte, ja que els honoraris tècnics són percentatge sobre 
projecte.
El Sr. Zaragozà pregunta si al Sr. Peñarroya se li ha pagat per 
renunciar a la direcció.
El Sr. Alcalde respon que se li ha pagat el projecte; tal i com se 
li haguera pagat si haguera portat la direcció de l’obra.

7/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu: segons la invitació que ens va 
traslladar el senyor alcalde als regidors de l’ ajuntament el dia 8 
de maig estava prevista la inauguració de la multinacional L.M. 
Ens  pots explicar perquè es va suspendre esta inauguració?
El Sr. Alcalde respon que perquè segon L&M el conseller no 
vindria, perquè no tenien llicència d’apertura; però que la 
Generalitat ja ho sabia, eren sabedors des de fa temps.

8/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta: Et vas comprometre 
davant d’algú de la Generalitat a donar la  llicencia d’activitat a 
la multinacional L.M.  antes del dia 8 
El Sr. Alcalde respon que no. Que va dir que faria el possible per 
a veure si eixe dia podia estar. Que no es va comprometre en 
res, i que va ser davant del Director General d’Energia, Antonio 
Cejalbo, i davant del director comercial del sur d’Europa de 
L&M, i que ells ja van dir que era difícil que estigués, perquè no 
depén de l’ajuntament, també depén de l’empresa G Y C.

9/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si està donada la llicència 
d’activitat de L&M.
El Sr. Alcalde respon que no i que el fet de deixar damunt la 
taula el punt dos de l’orde del dia, per petició de GYC  que 
necessite més temps portarà que s’agilitze la tramitació.
 
A continuació el Sr. Alcalde dóna per conclòs el Ple i alça la 
Sessió, a les vint-i-dos hores i dos minuts, de la qual cosa jo, 
el Secretari, done fe

ACTA DE LA SESSIÓ  EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA 
PER L’AJUNTAMENT PLE EN PRIMERA CONVOCATÒRIA, 
EL DIA 6 DE JUNY DE 2008.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-PRESIDENT:
EN. JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
N’ ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ
NA CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat  
del  Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Extraordinària  i pública,  l’Orde 
del dia de la qual se’ls ha notificat  en  legal forma.  En el Saló 
de Sessions d’este Ajuntament, en primera convocatòria,  sota  
la  presidència   del  Sr.  Alcalde, EN JACOBO LUIS SALVADOR 
SERRET, a les tretze hores i trenta minuts s’obri la sessió per a 
tractar del següent:

ORDRE DEL DIA

Abans de començar la sessió  el Sr. Alcalde informe el Ple 
que s’ha dictat un decret que aprove las modificacions del pla 
parcial del polígon industrial i s’ha donat un termini de deu dies 
a l’empresa per què presente al·legacions, i del que se donarà 
compte al punt de decrets i informes d’alcaldia.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz pregunte si el 
Sr. Alcalde diu que el punt que es va retirar del passat ple s’ha 
aprovat.

El Sr. Alcalde respon que és una aprovació provisional, que es 
ratificarà pel ple quan l’empresa no presente cap al·legació, i si 
la presenta es resoldrà.

El Sr. Zaragozà Muñoz demane que es faça un aclariment, ja 
que pensen que la convocatòria del ple d’avui és il·legal perquè 
es deuria haver donat als regidors el dia tres i se’ls va donar 
el dia quatre, i per tant demane la suspensió del ple perquè la 
convocatòria està fora de termini. Demanen que es convoque 
en temps i forma legal; perquè ja són dues ocasions en què 
els expedients del ple no estaven complets, i ja és la tercera 
vegada. I demane que el Secretari diga la seva opinió en quant 
a la convocatòria.

El Sr. Alcalde pregunta al Sr. Zaragozà si l’agutzil va comunicar 
verbalment a algú regidor del grup popular el dia tres que avui 
hi hauria ple.

La Sra. Orient Julian diu que ella li va telefonar dient-li que 
portava una notificació, i ella  va dir-li a l’agutzil que no hi havia 
ningú al poble.
El Sr. Alcalde diu que els regidors del grup popular sabien 


